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Närvarande styrelsen: Kjell-Åke Grubb, Bengt Karlsson, Kjell Eriksson, Kurt Högbom,  
Per Norbäck, Alf Wicksell, Lars Wiström, Sören Ödmark. 

 
§ 4.1 

Ordförande Kjell-Åke Grubb hälsade välkommen och öppnade dagens sammanträde 
 

§ 4.2 
Till att justera dagens protokoll valdes Bengt Karlsson 
 

§ 4.3 
Protokollet från föregående möte godkändes och kunde läggas till handlingarna 
 

§ 4.4 
Resultat och balansrapporten, bil 1, föredrogs. Noterades att kontot 1920 (kartor) fortfarande  
inte skrivits ned enligt tidigare beslut. Ordf lovade att ta upp det med kassören.  
I övrigt kunde den ekonomiska rapporten godkännas och läggas till handlingarna. 
    

§4.5 
Ordf rapporterade från en exkursionsdag som han och Anders Westrin deltagit i strax söder om 
Hudiksvall. Där deltog förutom två deltagare från Skogstyrelsen, tre deltagare från älgskötsel- 
områdena. Teman för dagen var ÄBIN, älgskador och trädslagsval. Det framkom att myndig- 
heter och skogsbolag är av uppfattningen att skadenivån fortfarande är för hög samt att mark- 
ägarna skall ha än mer bestämmanderätt över älgförvaltningen. ÄBIN finns i sin helhet  
publicerad på Skogsstyrelsens hemsida  
https://www.skogsstyrelsen.se/statistik/statistik-efter-amne/abin-och-andra-skogliga-
betesinventeringar/abin/ 

§ 4.6 
Med anledning av resultatet från fjolårets älgjakt samt den allmänna uppfattningen i SSVVO  
att älgsstammen har gått ner bör älgskötselplanen (år 16,17,18) revideras. Ordf redogjorde för  
sina tankar som slutligen landat på ett förslag på 3,1 älgar per 1000 ha vilket på arealen  
18622 ha resulterar i 58 älgar nästa jaktår. Andelen vuxna tjurar blir 51% och andelen  
kalvar 40%. Det poängterades att jaktlagen i VVO´t måste vara noga med älgobsen då den är  
en väsentlig faktor för att uppnå en god älgförvaltning.  
Styrelsen godkände förslaget och rekommenderade förslaget för inlämning till Länsstyrelsen. 
Ordf skall publicera planen på hemsidan.    

§ 4.7 
Gålviken 1:50. Mikael Larsson upplåter jakt på 100 ha till Uno Larsson. 
Kjell Hansson, Fanbyn  upplåter jakt på 100 ha till Bengt Ranka.  
 

§ 4.8 
Önskemål om att viltvård och småvilt skall få en egen rubrik vid inloggning samt att viltvårds- 
sektionens protokoll skall publiceras vilket webmastern lovade att åtgärda. 
Påpekades också att mallen för arrendeupplåtelse skall publiceras.  
Foton från de olika jaktlagen önskas som skall kunna  läggas in på hemsidan.  

 
§ 4.9 

Ordf rapporterade om inventeringen 2017 om vargläget i Gävleborg. Fortfarande finns inget 
revir med valpningar i Medelpad men flera nya revir finns i Hälsingland.  
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§4.10 
Möte inför höststämman fastslogs till den 2 aug kl 18.00. Jaktledarna kallas kl 19.00 
Höststämman är planerad till den 6 aug. 
 
Ordförande tackade och avslutade mötet 
 
 
Vid protokollet                        
 
 
Sören Ödmark   Bengt Karlsson 
Sekreterare   Justerare 
 
 
 
 
 
Bilagor. Ekonomisk rapport bil 1 
 

 
 
Nästa möte 
 
 
Avslutning 
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